tL E-SAT GSPS&BGAN PREPAYE/PREPAID

SATELLITE COMMUNICATIONS
E-SAT GSPS/BGAN

Date: ‘ ‘

Cher client,
Suite a notre mail d’information, vous souhaitez recharger votre carte avec les anciens tarifs et validités avant leur
expiration ? Pour cefaire, retournez-nous le document suivant complété avantle 30 juin. Dansla section «xcommentaires»,
précisez la date a laquelle vous souhaitez recharger votre carte, la date butoir étant fixée le 31 décembre 2016.

Merci d’indiquer également ci-dessous le type de recharge que vous souhaitez.

Nous restons a votre entiére disposition pour toute demande d’information.

Léquipe E-SAT

Dear Customer,

Following our mail information, you would like to recharge your phone card with the old tariffs and validities? If so,
you must send us back this form properly filled before June, 30th. In the «comments» section, please indicate the date
on which you wish to credit your card. The deadline is set on December, 31st 2016.

Please, do not forget as well, to select the type of recharge you need in the form below.

We remain at your disposal to answer any questions you might have.

E-SAT Team

INFORMATION

Entreprise/Company ‘

Contact/Person to contact ‘

Téléphone/Phone number \

Fax/Fax number ‘

Email/E-mail address |

CARTE SIM/SIM CARD INFORMATION

Inmarsat: () GSPS () BGAN ICC-ID (6 last digits): |
(IsatPhone)

Type: Prépayé/Prepaid
Recharge Q 50 unités/units E-SAT Ref: ‘
Voucher () 100 unités/units

Commentaires
Comments

Signature et/ou tampon
Signature and/or stamp
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